
Foschi: Rozmawiałem z Sabatinim, ale nie o Vazquezie
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Jednym z kandydatów mediów do ewentualnego zastąpienia Miralema

Pjanica jest, zdaniem mediów, Franco Vazquez z Palermo, który był już

łączony w przeszłości z zespołem Giallorossich. 

 

Palermo, o czym mówił ostatnio prezydent Zamparini, wycenia gracza na 25 mln

euro. Zdaniem mediów, w trakcie spotkania z dyrektorem sportowym Rosanero,

Rino Foschim, Sabatini rozmawiał o włączeniu w transakcję kart Ricciego i Kessie.

Iworyjczyk, który jest graczem Atalanty, ma bowiem trafić niebawem do Romy i być

kartą przetargową przy innych negocjacjach.

 

Sam Rino Foschi potwierdził tymczasem, dla Rete Sport, że rozmawiał z dyrektorem

sportowym Romy:

- Spotkałem się z Sabatinim, ale nie po to, aby rozmawiać o Vazquezie.

Rozmawialiśmy o wielu rzeczach, jak zawsze z Walterem, ale paradoksalnie bardziej

o sprawach związanych z Ceseną [Foschi pracuje również dla tego klubu, z

pozwolenia Zampariniego - dod.red.], która jest moim domem, niż o Palermo.
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